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VILJANDI JAKOBSONI KOOLI 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

NR 1/2022-2023 

Toimumise aeg: 23. september 2022 

Toimumise koht: Viljandi Jakobsoni Kool 

OSALESID 

Hoolekogu liikmed: Meelis Atonen, Maila Visnap, Rita Moor, Jaanus Ikla, Mariann Mitt, 

Mihkel Servinski, Marko Kiivikas 

Direktor:  Krista Andreson 

Arendusjuht:  Tauno Tilk 

PÄEVAKORD 

1. 2022-2023 õppeaasta üldtööplaani ja fookusteemade tutvustus. 

2. 2023. a eelarve projekti tutvustus. 

3. Juhtkonna töökorraldusest seoses juhi vahetusega. 

4. Vilistlaste päevast. 

5. Selle õppeaasta hoolekogu koosolekute ajad. 

6. Muud küsimused. 

ARUTELU JA OTSUSED 

 

1. Tauno Tilk: Midagi olulist ei ole kavas muutma hakata. Fookuses on vaimse tervise 

probleem. Eri küsitlustega saime selle arusaama, et lastevahelised suhted ei ole nii head 

kui võiksid. Personali poole pealt on väljakutse see, mismoodi me õpetajate eneseanalüüsi 

poolt saaksime paremini teostada. Meie koostöös vilistlastega on suurim väljakutse ilmselt 

kooli kokkutulek, mis võiks olla juba kevadel. Jätkame sissetöötatud asjadega.  

2. Krista Andreson: Õpetajate ja linna palgal olevate töötajate osas on eelrveline 

kontrollnumber ette antud ning selle piiresse me mahume eeldusel, et õpilasi ei jää 

vähemaks. Majanduskulud on ka terviksummana ette antud. Nagu igal aastal, oleme ka 

sellel aastal esitanud lisataotlusi. Sel aastal soovime teha töötervishoiu kontrolli kõigile 

töötajatele. Arendame loodusainete labori teemat koostöös Taibukate Teaduskooliga. 

Praegu soovime 1. korrusele teha klassi ning lao. Oleme pannud kokku eelarve, mis see 

maksta võiks. Kinnisvara haldusamet lubas vaadata, äkki saab selle aasta eelarvest midagi 

näpistada pluss siis lisataotlus. Selle laboriga võiksime bioloogiast edasi liikuda keemiale. 

Laias laastus on numbrid muutumatud. 

Marko Kiivikas: Toitlustuse maksumus ju tõusis? 

Krista Andreson: 2022. a eelarves on meil toidukulude rida ja kokkulepe linnaga, et kui 

sealt tuleb puudu, siis linn maksab juurde. 2023. a osas nad juba arvestavad hinnatõusu 

sisse (arvestatakse ka õpilaste arvu). 

Mihkel Servinski: Kuidas on olukorda ujulaga 2023. aastal? 

Krista Andreson: Küsisin kinnisvara haldusametist selle kohta, et eelmine aasta oli ujula 

jaoks 100 000 eurot reservis. Vastus oli, et nad tegelikult kasutavad seda summat juba 
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teiste prognoosimatute kulude katteks. Seega hakkab ka see reservi jutt ja raha kogumine 

ujula remondiks nüüd juba kaduma. 

3. Krista Andreson: Minu ametlik viimane tööpäev on 26. september. Direktori 

töökohustused jaotatakse uue direktori nimetamiseni arendusjuhi ja sekretär-juhiabi 

vahel.  

4. Meelis Atonen: Vilistlaste päev on tegelikult kooli kokkutulek. Tunniandmise päev on 

novembris. Selles osas saadan kutsed järgmisel nädalal laiali. 

5. Meelis Atonen: Kas paneme paika ka hoolekogu koosolekute ajad? Varem oli iga kuu 

viimane esmaspäev. Läheme selle süsteemiga esialgu edasi ja koosolekute ajad on 31. 

oktoober ning 28. november. 

6. Mariann Mitt: Kas koolil on kindel seisukoht, kas uue poe külastus on lubatud või ei ole? 

Krista Andreson: Kooli kodukorras on kirjas, et koolipäeva ajal kooli territooriumilt 

lahkumine keelatud.  

Marko Kiivikas: Meil on kohustuslik KIK külastus, mille maksumus on 3 eurot. Kas kool 

saab lapsevanemale panna rahalise kohustuse? 

Krista Andreson: See on üldlevinud praktika. Varem kattis riigi raha õppekäigud, sel aastal 

täielikult ei kata. Selle ettepaneku tegi KIK projektide koordinaator üleriigilise praktika järgi. 

Sel aastal on esimest korda nii, kuna toetusraha on igal aastal vähendanud. Siiani oleme 

suutnud õppekäigud ise rahastada. Praegu on variandid, kas üldse mitte minna või siis 

küsida väike omaosalus lapsevanematelt. Meil on ka õppkäigud, mille me õpilastele 

kindlasti tagame tasuta ja mis on ka õppekavas sees.  

 

  

 

Meelist Atonen 

hoolekogu esimees       Jaanus Ikla 

/allkirjastatud digitaalselt/      protokollija 

         /allkirjastatud digitaalselt/ 

 


